
Styremøte 08.05.23 

Tilstede: Odd Bøe, Yngve Jørgensen, Hege L. Aas, Kristoffer Sætran, Christina S. Hellerud, Bente T. 

Blaasvær og Natasja Hansen 

Referent: Natasja Hansen  

   

Sak 01/23: Godkjenning av referat   

Styremøtereferat fra 17.04.23 er godkjent 
   
 

Sak 02/23: Økonomi   

Klubbens økonomi er god. 
 
 

Sak 03/23: Mailer 

Innkomne mailer er gått gjennom og svart ut.  
 
 

Sak 04/23: Kurs   

Nosework-kurset i april var vel gjennomført og både instruktør og deltagere var fornøyde med 
kurshelgen. Det er også kommet ønske fra flere om at det arrangeres flere nosework-kurs. Styret vil 
jobbe videre med dette framover.  
Det ble planlagt et valpekurs første uken i mai, men dette ble avlyst grunnet lave påmeldingstall. Vi 
avventer med å sette opp neste valpekurs før til høsten.   
Et introkurs i Agility blir satt opp og planlegges avholdt 26.-28. mai. Det blir åpnet for 6 deltagere 
denne helgen.  
Styret mener det er mest heldig å sette opp og begynne å promotere kurs senest 3-4 uker før 
kursstart, og vil prøve å få til dette så langt det lar seg gjøre.  
 

 
 

Sak 05/23: Arrangement   

Etter Nosework-kurset 21.april ble det avholdt en LGT (luktgjennskjenningstest). Det var 11 
deltagende ekvipasjer, to fikk testen godkjent. Skulle klubben avholde flere slike tester i framtiden 
bør testen avholdes et annet sted, hvor hunder og hundetrening ikke foregår til vanlig da dette kan 
påvirke testen. 
 
Atlanterhavsutstillingen.  
Det er i skrivende stund lave påmeldingstall, men vi vet påmeldingene ofte kommer de siste 
dagene/timene. Utstillingsgruppen har i dag bestemt at utvidet frist fjernes og ordinær frist forlenges 
i håp om at dette hjelper på påmeldingstallene.  
For at utstillingen skal være gjennomførbar behøves det mer frivillige – dette vil bli presisert på 
kommende medlemsmøte. 
Natasja forteller at hun ikke ønsker å lede utstillingsgruppen videre etter årets gjennomføring og det 
må da finnes en ny leder. Dersom ingen ønsker å ta på seg dette ansvaret videre ser ikke styret at det 
er gjennomførbart og videre avholde utstilling i 2024. Et alternativ styret tenker kan gjøre det mer 
attraktivt og være leder for gruppen er å gjøre dette til et lønnet arbeid. Alternativet er fortsatt bare 
en tanke fra styret sin side og det ønskes å jobbe videre med tanken dersom det skulle være 
nødvendig. 



 
 
Hundens dag.  
Hundens dag faller i år på 10.juni. Siden klubben da er opptatt med å arrangere utstilling den helgen 
så velger styret å arrangere og markere Hundens dag Torsdag 22. Juni på klubbens område.  
Vi ønsker da å vise fram klubbens mange aktiviteter, arrangere barn og hund og ha enkel kiosk. 
Det vil bli laget et Facebook arrangement, og håper det vil bli et godt oppmøte.  
 
Matchshow. 
Det er ønskelig at det arrangeres et Matchshow i løpet av sensommeren/høsten. Styret jobber videre 
med dette framover.  
 
Medlemsmøte. 
Det planlegges et medlemsmøte tirsdag 23. mai, klokken 18.00 på Frei Grendahus. Vi inviterer Varig 
Forsikring slik at de kan komme og snakke om Varigfondet og forsikringer. 
Ellers vil møte være helt åpent for medlemmer til å komme med idéer og synspunkter. 
Invitasjon til møtet vil bli sendt til klubbens medlemmer innen kort tid.  
 
  


